
 
Zapisnik 

 sa 6. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  
održane 28. listopada 2021. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Branko Patačko, Sazivom KLASA: 021-05/21-
01/10, URBROJ: 2137/15-01-21-1 od 22. listopada 2021. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 19

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezid, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Božidar Jendrijev, 
5. Hrvoje Fuček, 
6. Ivan Turbelija,  
7. Martina Jendrijev Tomašek,  
8. Milan Kolar. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marid. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Branko Patačko, otvorio je 6. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 6. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 8 (osam) članova 

Vijeda. Na sjednici nije bio nazočan član Opdinskog vijeda  g.  Darko Marid koji je opravdao svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum 
za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 5. sjednice Opdinskog 
vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 15. rujna 2021. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 5. Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 5. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac od 15. rujna 2021. godine verificiran 

jednoglasno sa 8 (osam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 6. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ?  
 PREDSJEDNIK: Predlažem izmjenu i dopunu Dnevnog reda novom točkom 5.  „Razmatranje prijedloga i donošenje 

Zaključka o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac za sklapanje Ugovora o osnivanju prava služnosti na 
nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac,“, tako da dosadašnja točka 5. „Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova 
Opdinskog vijeda opdinskim tijelima“ postaje točka 6. Molim da se o prijedlogu izmjene i dopune Dnevnog reda 6. sjednice  izjasnite 
glasovanjem. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“? 

PREDSJEDNIK: Konstatiram da je predložena izmjena i dopuna Dnevnog reda 6. sjednice jednoglasno usvojena sa 8 (osam) 
glasova „ZA“. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih prijedloga i dopuna Dnevnog reda 6. sjednice ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje 
Dnevni red 6. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 6. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 (osam) glasova „ZA“ usvojen 
sljededi: 

Dnevni red: 
1. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : 
Obnova skele „Brodid“, evidencijski broj nabave: 19/21, 
2. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : 
Izrada projektno tehničke dokumentacije konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, 
evidencijski broj nabave: 8/21, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o jednostranom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje 
dimnjačarskih poslova na području Opdine Ferdinandovac, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno 
vrijeme u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac 
za sklapanje Ugovora o osnivanju prava služnosti na nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac, 
6.  Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   



 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Obnova 

skele „Brodid“, evidencijski broj nabave: 19/21 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Obnova 
skele „Brodid“, evidencijski broj nabave: 19/21. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  Za obnovu skele Opdini Ferdinandovac odobreno je 224.000,00 kuna od strane Ministarstva mora, 
prometa i infrastrukture. Projektom je planirana zamjena svih limova na skeli sukladno nalozima Hrvatskog registra brodova 
tijekom tehničkog pregleda skele jer skela ne ispunjava uvjete o debljini limova. Zamolio pročelnicu JUO za obrazloženje postupka 
jednostavne nabave radova. 
 HELENA SMRČEK, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac: Opdina Ferdinandovac provela je postupak 
jednostavne nabave radova obnove skele „Brodid“, evidencijski broj nabave: 19/21. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 
300.000,00 kn (bez PDV-a). Postupak Jednostavne nabave proveden je ograničenim prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na 
dostavu ponuda na adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja i to obrtu LIR NAUTICA, Budaševo, obrtu OBRADA 
METALA KORZO SISAK i  obrt Ivan Pavlovid, Strojobravar, Ferdinandovac. U roku za dostavu ponuda, pristigle su sljedede ponude 
ponuda ponuditelja OBRADA METALA KORZO SISAK, s ponuđenim iznosom od 299.400,00 kuna (bez PDV-a) odnosno 374.250,00 
kuna (sa PDV-om) koja je ocijenjena kao neprihvatljiva jer ponuditelj nije dokazao ispunjavanje svih kriterija za kvalitativni odabir 
gospodarskog subjekta te ponuda ponuditelja LIR NAUTICA, USLUŽNI OBRT, IVICA REDŽID, BUDAŠEVO, s ponuđenim  ukupnim 
iznosom od 297.000,00 kuna (ponuditelj nije u sustavu PDV-a) koja je ocijenjena kao valjana i prihvatljiva te se predlaže prihvat iste 
donošenjem odluke o odabiru. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Obnova 
skele „Brodid“, evidencijski broj nabave: 19/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Obnova skele „Brodid“, 
evidencijski broj nabave: 19/21. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Obnova skele „Brodid“, 
evidencijski broj nabave: 19/21 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Izrada 

projektno tehničke dokumentacije konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, 
 evidencijski broj nabave: 8/21 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Izrada projektno 

tehničke dokumentacije konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 8/21. Dajem riječ 
opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Projektom je planirana provedba geomehaničkih istraživanja - dodatna specijalna istraživanja, 3D terestričko 
lasersko skeniranje crkve, izrada arhitektonske snimke postojedeg stanja te izrada projekta sanacije temelja crkve. Ministarstvo kulture 
odobrilo je sufinanciranje projekta sa iznosom do 100.000,00 kuna. Zamolio pročelnicu JUO za obrazloženje postupka jednostavne nabave 
usluga. 

HELENA SMRČEK, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac: Opdina Ferdinandovac provela je postupak jednostavne 
nabave usluga izrade projektno-tehničke dokumentacije konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, evidencijski 
broj nabave: 8/21.Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 128.000,00 kn (bez PDV-a). Postupak Jednostavne nabave proveden je 
ograničenim prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na dostavu ponuda na adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja i to 
sljededim gospodarskim subjektima: ZIP ARHITEKTONSKI STUDIO j.d.o.o.,  Zagreb, PlanAxis d.o.o., Velika Gorica i SUBLIMACIJA j.d.o.o., 
Zagreb. U roku za dostavu ponuda pristigle su ponuda sva tri navedena subjekta. Analizom pristiglih ponuda, stručno povjerenstvo utvrdilo je 
da su sve 3 (tri) dostavljene ponude valjane, ali su iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave koji je iznosio 128.000,00 kuna (bez PDV-
a). Temeljem kriterija najniže cijene najpovoljnija je ponuda ponuditelja PlanAxis d.o.o., Velika Gorica, s ponuđenim iznosom  od 133.000,00 
kuna (bez PDV-a) odnosno 153.750,00  kuna (sa PDV-om). Predlaže se  odabir navedene ponude, obzirom da su sredstva osigurana 
načelnikovim rebalansom Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  prijedlog  Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Izrada projektno tehničke 
dokumentacije konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 8/21.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Izrada projektno tehničke dokumentacije 
konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 8/21. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave : Izrada projektno tehničke dokumentacije 
konstrukcijske sanacije crkve sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 8/21 nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 



 
  

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o jednostranom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjačarskih 

poslova na području Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o jednostranom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjačarskih poslova na 
području Opdine Ferdinandovac. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Opdina Ferdinandovac, kao davatelj koncesije, zaprimila je više prijava korisnika usluga da koncesionar 
Lumago j.d.o.o. ne vrši uslugu čišdenja dimnjaka niti samostalnim dolaskom (prema planu čišdenja), a niti po pozivu korisnika. Slijedom 
navedenih pritužbi korisnika usluge na rad koncesionara, nad koncesionarom je izvršen nadzor od strane komunalnog redara Opdine 
Ferdinandovac tijekom kojeg je od koncesionara zatraženo izvješde o čišdenju, a koje koncesionar nije dostavio. Također, koncesionar nije 
platio koncesijsku naknadu za 2021. godinu. Opdina je pismenim putem upozorila koncesionara na kršenje ugovora te mu odredila rok za 
otklanjanje nepravilnosti i izvršenje ugovornih obveza. Na navedeni dopis koncesionar se nije očitovao, a niti je otklonio nedostatke te se 
obzirom na navedeno sukladno ugovoru i Zakonu o koncesijama predlaže raskid ugovora o koncesiji. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ?  
PREDSJEDNIK: Smatra da se moraju čuvati interesi Opdine jer koncesionar krši ugovor te postoje uvjeti za raskid istog. 
Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o 

jednostranom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o jednostranom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Opdine 
Ferdinandovac. 

Odluka o jednostranom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Opdine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice  

na neodređeno vrijeme u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme u Dječjem 
vrtidu Košutica Ferdinandovac zajedno s Odlukom Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK:  Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac proveo je natječaj za zapošljavanje 1 odgojitelja/odgojiteljice na 
upražnjeno radno mjesto. Po provedenom natječaju, Upravno vijede Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac donijelo je Odluku o 
zapošljavanju Danijele Seleš na radnom mjestu odgojiteljice u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme, na puno 
radno vrijeme. Sukladno Statutu Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac potrebna je suglasnost Opdine Ferdinandovac kao osnivača za 
zapošljavanja u vrtidu. Obzirom na navedeno predlaže se davanje suglasnosti na zapošljavanje. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice  na neodređeno vrijeme u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 

 
Točka 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac za 
sklapanje Ugovora o osnivanju prava služnosti na nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo  prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac za sklapanje 

Ugovora o osnivanju prava služnosti na nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio da se predlaže davanje služnosti HEP OPSKRBI d.o.o. na česticama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac 

na području naselja Brodid radi postavljanja betonskih stupova javne rasvjete. 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje Zaključak o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac za sklapanje Ugovora o osnivanju 
prava služnosti na nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac za sklapanje Ugovora o osnivanju 
prava služnosti na nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac. 



Zaključak o davanju suglasnosti opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac za sklapanje Ugovora o osnivanju 
prava služnosti na nekretninama u vlasništvu Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 

 
Točka 6.  

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 
 

 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK informirao vijede o tijeku projekta Sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini 
Ferdinandovac. Objasnio da za sada nije korišten revolving kredit za podmirenje troškova projekta, a da li de se koristiti ove godine 
ovisi o brzini priljeva EU sredstava za navedeni projekt u opdinski proračun. Nadalje, načelnik je upoznao vijede s tijekom radova III. 
faze obnove Društvenog doma u Ferdinandovcu te adaptacije objekta Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac. Obavijestio je vijede i 
o odobrenju postavljanja uspornika prometa na cestama kod Osnovne škole Ferdinandovac koje de u cijelosti financirati ŽUC 
Koprivničko-križevačke županije, kao i namjeri proširenja parkirališta uz školu idude godine o trošku Opdine uz eventualno 
sufinanciranje od strane ŽUC-a. Obavijestio da su u Lepoj Gredi postavljene LED lampe umjesto dosadašnje zastarjele rasvjete. U 
tijeku je obnova stočne vage nakon čega de se obnoviti fasada i vanjska stolarija na objektu uz stočnu vagu. Najavio dostavu 
prijedloga Proračuna za 2022. godinu do 15. studenog 2021. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ?  
 POTPREDSJEDNICA, ukazala na problem slavina na mjesnom groblju ispod kojih se stvara blato, predlaže postavljanje 
betonskih slivnika ispod slavina kako bi se spriječilo nastajanje blata. 
 Milan Kolar, član, predložio povlačenje vode do kraja groblja i postavljanje slavine te stazu oko nje. 
 Hrvoje Fuček, član, obavijestio da je Udruga mladih Ferdinandovac zainteresirana za prijavu projekta za postavljanje 
umjetne trave na pomodnom igralištu u Ferdinandovcu. 
  PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 19:50 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                     Branko Patačko 


